
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1229
Det blev under samråd 29/4-21 på baggrund af TV 2 aktindsigter af spørgeren oplyst,
at Sundhedsstyrelsen havde overvejet at oplyse om faldet i antallet af rygere, men ikke
ønskede at sætte dette på dagsordenen. Var ministeren bekendt med dette? Hvorfor blev
der ikke oplyst om faldet i antallet af rygere, f.eks. i form af en pressemeddelelse, og
hvorfor blev Folketingets partier ikke da informeret herom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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